
Referat for menighedsrådsmøde den 7. februar 2024 

 
Sted / Dato / Tid: Tved 7.2.2024 kl. 18.45-21.00 

Deltagere: Ellen, Dorte, Erik, Lis, Lisbeth, Marie, Ole, Palle, Rita, Gorm og Jane 

 

 

# Emne Ansvar Karakter- Emne 
1 Godkendelse af dagsorden Ellen  

2 Nyt fra formanden Ellen  

3 Nyt fra kassereren Dorte Bilag vedhæftet 

4 Nyt fra næstformanden Ole Status Vistoft orgel, teater 
på kirkegården 

5 Nyt fra præsten Gorm Info og drøftelse af 
Molsværket. Tanker om 
brugen. 

6 Nyt fra aktivitetsudvalget Gorm Musikarrangementer 
generelt, FN-indsamling 
den 10.3. samt behovet 
for sensommerkoncert 

7 Nyt fra kirkeværgerne Erik, Palle og Marie  

8 Nyt fra kontaktpersonen  Lis  

9 Kirkegårde Erik Tved bevaringsplan 

10 Næste møde   

11 Evt.   

    

 

 

Referat: 

1) Dagsordenen godkendt med det forbehold at der byttes om på punkt 8 og 9, således at Lis starter før Erik. 

2) Der foreslås at punkter, der varer mere end 20 minutter at drøfte, skal orienteres om i god tid, så at vi når 

alle punkter tilfredsstillende. 

3) Dorte orienterede om regnskabsinstrukserne, der blev gennemgået og godkendt og underskrevet. 

4) Ole orienterede om, at der er søgt penge til orglet i Augustinus-, AP Møller- og Salling-fonden. Der er søgt 

600.000 hvert sted og 250.000 i Tved Sparekassefond. Der er formentlig afgørelse i løbet af foråret. 

8/9 kl. 14 og 16 kirkegårdsteater på Vistoft. 

5) Gorm orienterede: Vi laver en ad hoc-løsning angående arrangementer på Molsværketog og prøver et 

forsøgsår. 

Kontor og konfirmander skal betales for én gang. 

Der indkøbes en ny nadverkalk til Vistoft og Helgenæs. 

Det lokale kirkeblad udgår i sommeren og i stedet udkommer sommerkirkebladet i provstisammenhæng. Der 

indgår notits i det kommende forårsblad herom. 

6) Der er Nødhjælpsindsamling i marts.  

Den vanlige sensommerkoncert i Tved afholdes ikke mere. Judith varetager alt det musikalske fremover. 

7) Erik orienterede fra Tved: Taget på våbenhuset laves efter konfirmationerne. 



Opbevaringstoilettanken skal graves længere ned, fordi grundvandet siver ind i den.  

Der skal tyndes ud i nogle trækroner på kirkegården fordi de smider grener. Nogle af asketræerne udenfor 

kirkegården er gået ud og skal fældes. 

Der afholdes møde inden april angående den indvendige renovering. 

 

Marie orienterede fra Vistoft. Der er uklarhed omkring den videre proces i energioptimeringen. Vi indstiller til 

provstiet om retningslinjer og klarhed for denne proces før vi går særligt meget videre i processen. 

Der har været indbrud i Vistoft og derfor skal der indkøbes ny havetraktor. 

 

Palle orienterede fra Helgenæs: Der er et par teglsten, der er røget i stormen. 

Gavlen på graverbygningen skal have en tur, og der skal kalkes lidt på vestsiden inden konfirmationen. 

 

8) Erik fremlagde bevaringsplanen for Tved Kirkegård. Vi godkender planen. 

9) Ønskes kirkesangersolo til kirkelige handlinger, skal de pårørende selv betale for det. Det koster 650 kr.  

10) Næste møde 26/3 på Helgenæs starter 18.30. 

11) Næste gang skal valg til MR drøftes. 


